



NEW BRUNSWICK  
TEACHERS' FEDERATION  
FÉDÉRATION DES ENSEIGNANTS  
DU NOUVEAU-BRUNSWICK

*A union of professionals  
Un syndicat de professionnel.le.s*  
[www.nbtffeb.ca](http://www.nbtffeb.ca)

*Stand up for education!  
Debout pour l'éducation!*

**Communiqué No. 3      February 15, 2016**

TO:            Members of the NBTF  
  
FROM:        Kerry Leopkey, NBTF Executive  
                 Director

SUBJECT: ***Beginning of Negotiations***

**Communiqué n° 3      Le 15 février 2016**

AUX :        Membres de la FENB  
  
DE :         Kerry Leopkey, Directeur général de  
                 la FENB

OBJET : ***Début des négociations***

The NBTF's Asking Package for negotiations was approved on February 10, 2016 by the NBTF Board of Directors. It will be embargoed until after the exchange with the Employer, which is scheduled for February 25, 2016.

Copies of the asking packages from both parties will be posted on the members only website following the exchange.

Here are the scheduled negotiation dates for March:

March 1-2-3  
March 7-8-9  
March 30-31

Regular negotiation updates will also be posted to the members only website after each session.

*La demande syndicale de la FENB a été approuvée le 10 février 2016 par le Conseil d'administration de la FENB. La demande sera sous embargo jusqu'au moment de l'échange avec l'Employeur prévue le 25 février 2016.*

*Les demandes des deux parties seront affichées sur le site Web exclusif aux membres après l'échange.*

*Voici les dates de négociation pour le mois de mars :*

*1-2-3 mars  
7-8-9 mars  
30-31 mars*

*Des mises à jour sur les négociations seront également affichées sur le site exclusif aux membres après chaque session.*